
Verslag van de algemene ledenvergadering, 18 september 2013 
 
Aanwezig bestuur: Henk Heeneman (voorzitter en wedstrijdcoördinator), Margareth Pennings 

(scheidsrechtercoördinator), Harry van Dijk (penningmeester) en Marjon van 
Es (secretaris). 

 
Afwezig bestuur: Raoul Molenkamp (technische commissie), 
 
Aanwezig leden: Onno, Daan, Matthijs, Jan, Nico, Karlijn, Henk K, Sanne van R, Wim, Paul, 

Eko, Barbara, Neline, Linda de V, Frans, Eric, Joke (17) 
 
Afmeldingen: Ineke, Wendy, Ilona J, Nienke, Cees, Johan, Fokke, Dennis, Peter, Linda (10) 
 

 
 
1. Opening  
 
Henk Heeneman opent de vergadering om 19.08 uur en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen 
 

 Het bestuur wordt kort voorgesteld. 
 

3. Verslag algemene ledenvergadering van 19 september 2012 
 
Verslag wordt goed gekeurd.  
 
4. Jaarverslagen 2012-2013 
 
A. Secretariaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
B. Ledenadministratie 
Tekstueel: geen opmerkingen. 
N.a.v.: het aantal leden neemt wat af, vooral de damesteams zijn klein. Er zijn inmiddels wel een 
paar aanmeldingen binnen van nieuwe leden. 
 
C. Scheidsrechterscoördinaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: Heren 1,2 en 3 hebben veel bij elkaar gefloten. Zij zullen komend seizoen ook elkaars 
wedstrijden fluiten. Verder wordt er voor het komend seizoen gekeken welke teams nog geen 
scheidsrechters leveren zodat er een groter draagvlak komt. 
  
D. Wedstrijdsecretariaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: -  
 
E. Technische Commissie 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v: - 
 



 
F. Jeugd 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: Er spelen weinig jongens bij de jeugd. Ook hebben we minder mini’s doordat er een team 
naar de C-tjes is doorgeschoven. 
 
G. Evenementencommissie 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
H. Penningmeester 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
5. Decharge bestuur 
 
Verklaring kascommissie: bij deze verklaren wij de kas van volleybal vereniging Monza over het 
seizoen 2012-2013 gecontroleerd en goed bevonden. We geven het bestuur een compliment 
over het gevoerde beleid. (F. v.d. Laan en J. Rooney). 
  
6. Verkiezing bestuursleden 
 
Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld naast Karlijn Schmidt en Henk Kroon, die zich 
verkiesbaar willen stellen voor de bestuursfuncties wedstrijdcoördinator en 
scheidsrechtercoördinator. 
Raoul Molenkamp wordt herkozen als TC. 
Marjon van Es wordt herkozen als secretaris. 
Henk Kroon wordt gekozen als scheidsrechtercoördinator. 
Karlijn Schmidt wordt gekozen als wedstrijdsecretaris. 
 
7. Begroting seizoen 2013-2014 
 
Toelichting op de begroting:  

- Doordat het leden aantal lager is zal er minder contributie binnen komen. 
- De sponsoring van shirtsponsors stoppen dit jaar, hier dus ook minder inkomsten. 
- De uitgaven bij de zaalhuur zullen wat lager zijn, omdat we de Sweelincklaan minder 

gaan huren. 
- In het geheel is de begroting met €3000,- naar beneden bijgesteld.  

 
De begroting wordt vastgesteld. 
 
8. Vaststellen contributie + toelichting 
 
We willen de contributie verhogen met een inflatiecorrectie. 
De contributie wordt vastgesteld op: 
  
Senioren 206,- 
Alleen trainen 113,- 
Jeugd A 170,- 
Jeugd B en C 149,- 
Mini’s 119,- 

 
 
 
 



9. Invulling van de commissies 
 
Er wordt een minicoördinator gezocht. Er zijn al mensen benaderd, maar zij hebben bedankt. 
Verder staan er veel dubbele namen bij de verschillende taken. We willen graag de verschillende 
taken beter verdelen. 
 
Frans v.d. Laan heeft afgelopen jaar de kascommissie nog een keer gedaan voor Ido Ruijs. 
Volgend jaar gaat Ido het van Frans overnemen.  
Jan Rooney wordt bedankt voor zijn taak bij de kascommissie de afgelopen 2 jaar. Linda de Vries 
neemt het over. 
  
10. Verdeling vrijwilligerstaken 
 
Er is op dit moment een scheefgroei binnen de verdeling van de taken over de verschillende 
teams. We zijn nu inzichtelijk aan het maken hoe de verdeling precies is, zodat we specifieker 
mensen kunnen benaderen om taken op zich te nemen. Als bestuur zien we niet veel in het 
voorstel van vorig jaar om taken af te kopen, omdat de taken dan nog steeds bij dezelfde mensen 
blijven liggen. 
 
 
11. Vertrouwenspersoon 
 
Nico Heus en Evelien Voogt worden gekozen als vertrouwenspersoon. 
Binnenkort wordt er een reglement verspreidt waarin de taken duidelijk staan omschreven. 

 
12. Rondvraag 
 
Allereerst wordt Margareth Pennings bedankt voor haar jarenlange inzet binnen het bestuur. 
 
 Sanne vR: Zijn er geen combinatiefunctionarissen binnen de gemeente die iets voor ons 

kunnen betekenen om meer jeugd aan te trekken? Is het een idee om trainingen op scholen 
te geven?   De combinatiefunctionaris is binnen de gemeente weg bezuinigd. Afgelopen 
jaar hebben we ook eens een training gegeven op een basisschool. Misschien kunnen we 
hier meer mee. Ook wordt er bekeken of er een toernooi voor middelbare scholen 
georganiseerd kan gaan worden.  Sanne geeft aan dat zij hier ook wel iets in wil gaan 
betekenen. 
 

13. Sluiting 
 
Henk Heeneman bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een sportief 
seizoen toe. 
De vergadering wordt om 19.40 uur gesloten. 


